

In the Gap – Chrysendrea Lee, Isabella Lee

簡要介紹 Brief Introduction:

Chrysendrea和Isabella姐妹倆從小在生命河靈糧堂長大，曾於青少年時期在教會的兒童事工服事，並藉此發現了對服事兒童的熱情。過去幾年，神先後帶領兩姐妹進入位於奧克拉荷馬城的非盈利機構In the Gap成為宣教士。In the Gap藉著以基督為中心的事工影響兩個主要族群，一個是在機構中實習的年輕人，另一個是就讀於鄰近地區公立小學的兒童。在In the Gap, Chrysendrea教導和鼓勵實習生使用他們所學去幫助奧克拉荷馬城貧困家庭的兒童；實習生會在公立小學的教室內教導關於順服、真實、負責任等的品格課程。課後時間，在聖經俱樂部使用以聖經為基礎的品格課程來教導孩子，與他們建立關係，Isabella則主要負責製作這些品格課程的教材。2023年，他們為兒童聖經夏令營有大大的果效。他們與18個教會合作，在41個地點舉辦夏令營。共有 755 位兒童參加。去年一整年間，The Gap 向教會撥打了 2,969 通電話以建立聯繫。他們的 Youtube 頻道總瀏覽量達到 100 萬次。俄克拉荷馬城當地的一家教會正一起攜手準備在俄克拉荷馬城舉辦課後聖經俱樂部。In the Gap 將在2024 年首度走進公立學校，將帶來更大的影響！

Chrysendrea and Isabella grew up in ROLCC. The sisters served in the children's ministry of the church when they were adolescents, and discovered their passion for serving children. In the past few years, God has led the two sisters into the non-profit organization In the Gap in Oklahoma City to become missionaries. In the Gap

influences two main ethnic groups through Christ-centered ministry, one is young people who are interns in institutions, and the other is children who are enrolled in public elementary schools in neighboring areas. At In the Gap, Chrysendrea teaches and encourages interns to use what they have learned to help children from impoverished families in Oklahoma City; interns will teach character lessons about obedience, truthfulness, and responsibility in public elementary school classrooms. After class, use Bible-based character lessons in the Bible Club to teach children and build relationships with them. Isabella is mainly responsible for the production of teaching materials for these character courses. In 2023, they did a wonderful job for kid's bible summer camp. they partnered with 18 Churches, have summer camp in 41 locations. A total 755 children attended. The Gap made 2,969 calls to the church to make the connection. and their Youtube channel reached 1 million total views. In 2024, their staff is looking forward to teaching more training with a local church and is preparing to launch after-school Bible Clubs. this is a breakthrough that they are stepping into the public schools this February!

代禱事項：

1. 求神大大看顧祝福今年的暑期宣教士，讓他們能擁有屬天的智慧來回答孩子們的問題並滿足他們的需要。祈求上帝賜予他們策略，知道如何教導年輕人和兒童。為暑期宣教士祈求健康、保護和活力。祈求上帝賜予平安與合一，使他們能像基督的身體一樣一起工作，建立祂的國度。

2. 請特別為今年全新的公立學校課後輔導營禱告。祈求上帝將更多的孩子們帶到俱樂部，並讓他們有一顆接受的心來接受他們所聽到的真理！祈求神的生命會透過團隊照亮俱樂部的孩子們，並且他們會通過他們經歷神的愛。此外，為周邊道路和俱樂部的安全祈禱，並祈禱免受屬靈攻擊！
3. 為他們與更多當地的教會和學校建立聯繫禱告。為 56 個俱樂部地點敞開大門祈禱。

Prayer Items:

1. Please pray that the summer missionaries would be filled with God's wisdom to answer the questions the children have and to meet their needs. Ask God to give them wisdom and know how to teach young people and children. Pray for health, protection, and energy for the summer missionaries. Pray for God's peace and unity to be over the teams, that they would work together as the body of Christ to build His kingdom.
2. Please bless and pray for the Character the new after-school program. Pray that God's life would shine through the teams to the children at club, and that they would experience His love through them. Also, Pray for safety on the roads and at the clubs, and for protection from all spiritual attacks!
3. Pray for them to connect with more churches and schools. Pray for open doors with 56 club locations.